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Vragen van de leden Kröger, Lahlah (beiden GroenLinks-PvdA) en Postma
(Nieuw Sociaal Contract) aan de Staatssecretaris van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid over private financiële middelen met betrekking tot een
energiefonds (ingezonden 23 december 2024).

Vraag 1
Kunt u aangeven waarom het niet is gelukt om voldoende private financiële
middelen beschikbaar gesteld te krijgen?1

Vraag 2
Kunt u gedetailleerd aangeven welke inspanningen u heeft verricht, met
welke partijen er is gesproken en welke partijen bereidheid toonden om
financieel bij te dragen?

Vraag 3
Hoe groot is precies het verschil tussen de gewenste private bijdrage en de
toegezegde private bijdrage? Door welke partijen zijn private bijdragen
toegezegd? En waarom is dit bedrag naar uw opvatting onvoldoende om
voortzetting van het Noodfonds in 2025 mogelijk te maken? Hoeveel
huishoudens hadden in 2025 voor de beschikbare 60 miljoen euro geholpen
kunnen worden?

Vraag 4
Zijn er ook niet-financiële verschillen waarop de gesprekken zijn stukgelopen,
en zo ja, welke?

Vraag 5
Blijft de gereserveerde 60 miljoen euro volledig beschikbaar voor ondersteu-
ning voor huishoudens met betalingsproblemen?

Vraag 6
In hoeverre wilt u zich inzetten voor het behoud van de Noodfonds-
infrastructuur?

1 Kamerstuk 24 515, nr. 779.
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Vraag 7
Bent u van plan om met overbruggingsmaatregelen te komen? Bent u
bijvoorbeeld bereid om het huidige Noodfonds te verlengen ten minste totdat
er een alternatief is ontwikkeld?

Vraag 8
Bent u bereid om bovenstaande vragen separaat te beantwoorden en geen
onomkeerbare stappen te zetten totdat u hierover met de Kamer van
gedachten heeft gewisseld?
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